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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 
konaného dňa 08. 12. 2004 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:   12.00 h  
   
Prítomní:           30 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Neprítomný:          Ing. Milan Dérer – ospravedlnený                                    
 
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná kontrolórka mesta 
                              JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP 
                              PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
                              Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre masmédiá 
                              Ing. Lenka Pánisová – riaditeľka sekretariátu prednostu 
                              Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
                              Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
                              PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starostliv. o občana  
                              Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                              Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva                               
                              Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia                          
                              Ing. Marián Kobárik – riaditeľ SMM, p. o., Prievidza 
                              Peter Paulík  – riaditeľ KaSS v Prievidzi  
                              Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD–DPD v Prievidzi  
                              Ján Detko – odborný referent AIS 
                              Iveta Litvajová – referent pre servis MsR a MsZ 
                               – podľa prezenčnej listiny  

 
          masmédiá, občania  
          – podľa prezenčnej listiny  

 
– k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní mimoriadneho 
Mestského zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých poslancov, zúčastnených 
zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej obce, regionálnej  
televízie, hostí a občanov mesta.  

Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 25 poslancov bolo zasadnutie MsZ uznášania a rokovania 
schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva, ktoré pracovalo na rokovaní MsZ v  zložení: Ján Kotian,  Ing. Mgr. Jozef 
Kobela, predsedovia poslaneckých klubov; Ing. Michal Mladý, zástupca primátora mesta; 
Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ; Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta.  
 

Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená JUDr. 
Katarína Macháčková a za overovateľov zápisnice boli menovaní: Ing. Mgr. Jozef Kobela 
a Ing. Rastislav Nedas. 
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Na základe odporučenia Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie navrhnutí a poslancami MsZ zvolení: 
Helena Dadíková – za predsedníčku,  
Mikuláš Ďurják  – za člena,  
MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. – za člena.  
 
K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 399/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie:  25 poslancov za.  
 

Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal členov návrhovej  komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu mimoriadneho 
MsZ  a návrh programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu  s materiálmi doručené 
všetkým poslancom MsZ.  
V ďalšej časti rokovania MsZ primátor mesta prítomných oboznámil s programom 
mimoriadneho MsZ v Prievidzi. 
 
 V ďalšej časti rokovania mimoriadneho MsZ Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, stiahol 
z hlavného programu bod č. 10 – Zrušenie strediska škole služieb v Prievidzi, z dôvodu, že 
takémuto zrušeniu predchádza súhlas ministerstva, mesto ho do dňa konania mimoriadneho 
MsZ  i napriek prísľubu ministerstva neobdržalo.  
 

Zasadnutie mimoriadneho MsZ sa riadilo nasledovným programom:   
 
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1. Otvorenie   
2. Návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza č. 44/1998 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach na území mesta Prievidza 
3.   Návrh VZN mesta Prievidza č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 

príslušníkmi Mestskej polície v Prievidzi 
4. Návrh na II. úpravu rozpočtu DD–DPD v Prievidzi pre rok 2004  
5. Návrh rozpočtu DD–DPD v Prievidzi na rok 2005 
6. Návrh rozpočtu KaSS  v Prievidzi na rok 2005 
7. Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie SMM Prievidza na rok 2005    
8.  Návrh na V. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta a zamestnancov útvaru HK na 

I. polrok 2005 
10. Zrušenie MŠ na Ul. A. Stodolu a ŠJ pri MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi    
11. Návrh mesačného príspevku na úhradu nákladov v zariadeniach školského  stravovania 

pri MŠ v Prievidzi 
12. Zmena uznesenia MsZ č. 386/04 zo dňa 26. 10. 2004  
13. Rôzne 
14.  Záver    
 
           P r o g r a m   bodu č. 13  –  „   R ô z n e   “ 

1. Návrhy na zmenu v komisiách pri MsZ 
2. Zjednosmernenie ulíc Malonecpalskej a Veľkonecpalskej v Prievidzi 
3. Predaj plynovodu Na záhumní v Prievidzi  
4. Návrh na realizáciu pokračovania televíznej relácie „Primátor na ulici“   
5. Termín mimoriadneho MsZ  – dňa 14. 12. 2004 
 
Ďalšie návrhy na doplnenie programu mimoriadneho zasadnutia MsZ neboli, Ing. Ján 

Bodnár, primátor mesta, po hlasovaní poslancov konštatoval, že program MsZ bol 
jednohlasne schválený. 
K časti bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 400/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
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– k bodu  2 – 

„Návrh Doplnku č. 6 k VZN mesta Prievidza č. 44/1998 
o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb 

na trhových miestach na území mesta Prievidza“ 
 

Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia MsÚ, uviedla, že predložený 
doplnok č. 6 k VZN spočíva hlavne v 3 zmenách a celý text v časti I, § 2  sa nahrádza novým 
znením, z dôvodu jednoduchšieho čítania uvedeného paragrafu. 
Ďalej uviedla, že prvá zmena sa týka hlavne zmeny názvu Baníckeho jarmoku, ktorý sa 
zmenil na Prievidzský jarmok a taktiež sa stanovil presný termín konania na piatok, sobotu 
a nedeľu v tretí týždeň v septembri príslušného roka. Druhá zmena spočíva v tom, že 
v zmysle prerokovaného doplnku mesto bude organizovať o dva príležitostné trhy naviac 
a takto v meste Prievidza budú organizované nové: Veľkonočné trhy a Dni k pamiatke 
zosnulých, špecifické budú tým, že sa tu budú predávať tovary, týkajúce príslušného druhu 
príležitosti.   
Doplnok taktiež špecifikuje trhové miesta, podľa územných obvodov, počet predávajúcich 
bude limitovaný, nové miesta a výnimky sa nebudú vytvárať, prednosť budú mať predávajúci, 
ktorých predaj tovarov a služieb bude súvisieť s trhmi. 
Mgr. Dagmar Jenisová, taktiež informovala o pripomienkach z komisií MsZ. 
Ján Bodnár, primátor mesta, upozornil na zmenu názvu Baníckeho jarmoku, vzhľadom 
k tomu, že prítomnosť baníkov sa na organizácii už nepociťovala, zmenil sa názov jarmoku 
na Prievidzský jarmok. 
Mgr. Dagmar Jenisová, taktiež doplnila pripomienku z MsR, aby trhové miesto, ktoré bolo 
určené na adrese Atypstav, Kútovská ulica, bolo vylúčené z predkladaného návrhu doplnku, 
z dôvodu, že bola preverená adresa, zmenil sa  vlastník, toto miesto sa na trhy nevyužíva.  
Pripomienku k prejednávanému materiálu predložila Helena Dadíková, a to z dôvodu, že sa 
z vážnych dôvodov nemohla zúčastniť zasadnutia komisie, na ktorej bol uvedený  materiál 
prerokovávaný. Žiadala doplniť do predloženého materiálu v časti konania príležitostných 
trhov Mestské dni – Ulička remesiel, ktorá je najatraktívnejšou časťou Mestských dní, aby 
termín konania bol nielen vo štvrtok, ale  aj v piatok.   
Po predložení navrhovaného uznesenia s pripomienkami k uvedenému bodu rokovania,  
prijalo MsZ uznesenie č. 401/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 poslanec proti. 

 
k bodu  3 – 

„Návrh VZN mesta Prievidza č. 79/2004 o používaní cestných meračov rýchlosti 
príslušníkmi Mestskej polície v Prievidzi“ 

JUDr. Marián Mikula, náčelník Mestskej polície v  Prievidzi, k predloženému materiálu 
uviedol, že požiadavka na zakúpenie radarového merača rýchlostí motorových vozidiel bola 
prerokovávaná na zasadnutí MsZ dňa 31. 08. 2004. Schváleným uznesením sa zabezpečilo 
zakúpenie cestného merača, ktoré bolo  upravené na podmienky mesta. 
Náčelník MsP ďalej uviedol, že Návrh VZN mesta Prievidza č. 79/2004 o používaní cestných 
meračov rýchlosti príslušníkmi Mestskej polície v Prievidzi, bol predložený na prerokovanie 
do všetkých komisií pri MsZ v Prievidzi. V rámci zasadnutí komisií bol členom urobený výklad 
k VZN, priame výhrady k takto spracovanému VZN neboli,  jedine na zasadnutiach komisie 
obchodu a služieb a regionálneho rozvoja, mimo prejednávaného materiálu bolo nimi 
doporučené namontovanie retardérov. 

Prítomní poslanci MsZ boli vyzvaní k predloženiu ich pripomienok. Otázky 
a pripomienky neboli. 

Vzhľadom na skutočnosť, že sa cestné merače na území mesta už používajú, Ing. 
Ján Bodnár, primátor mesta, požiadal JUDr. Marián a Mikulu, náčelníka MsP, o informácie 
s akými výsledkami a odozvou sa u občanov stretlo používanie cestných meračov. 
Náčelník MsP prítomných informoval, že meranie rýchlosti radarovým meračom  sa  začalo 
03. 12. 2004. Ohlasy občanov sú pozitívne, používanie meračov kvitujú, hlavne na cestnej 
komunikácii Ul. S. Chalupku, ktorá je dosť frekventovaná. Vodiči  si na toto meranie zvykajú. 
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Pracovníci MsP sa stretli s vodičmi, ktorých snaha bola nepriznať sa a taktiež boli úvahy, že 
MsP meranie rýchlosti robí neoprávnene. JUDr. Marián Mikula uviedol, že meranie je 
v zmysle zákona povolené a vyjadril spokojnosť, že postupne sa používanie radarového 
merača dostáva do povedomia vodičov, určite sa to bude odrážať aj na ich správaní. Pre 
informáciu prítomných spomenul, že za čas, keď sa merala rýchlosť radarovým meračom 
bolo od vodičov vyzbieraných okolo  60 000,-- Sk a  dosť občanov je predvolaných  
k riešeniu priestupkov. 
Rýchlosť na území mesta, hlavne v sídliskových častiach sa značne obmedzila.  

O slovo sa prihlásil Stanislav Rajnoha a vyjadril poďakovanie MsP, že s takýmto 
návrhom prišla. Stretáva sa s občanmi, ktorí to kvitujú, vodiči rýchlo jazdia, a hlavne sa tieto 
zmeny stretávajú s dobrým ohlasom u starších občanov. Je zabezpečená lepšia bezpečnosť 
a plynulosť na cestách, vodiči budú prinútení znižovať rýchlosť jazdy.   
V ďalšej časti bodu rokovania MsZ JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP sa vyjadril, že niektorí 
vodiči pri meraní rýchlosti boli nespokojní s výsledkom merania a keďže je  následne po 
meraní zabezpečená aj fotodokumentácia, na obrázkoch je vidieť o aký druh a ŠPZ ide. 
Čiže,  pokiaľ je vodič predvolaný na MsP má možnosť vidieť, na akom mieste a kedy 
prekročil rýchlosť. 
V zmysle prerokovávaného materiálu Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, zdôraznil,  že miesta, 
kde sa bude merať rýchlosť budú vo väčšej miere zabezpečené viditeľným  dopravným 
označením, tak ako je to uvedené aj v zákone, budú označenia nie len pri vchádzaní  do 
mesta, ale hlavne aj na území mesta. Vo väčšej miere budú vodiči upozorňovaní dopravným 
značením, že úsek je meraný a snímaný radarom. 
Je zato, aby sa na zasadnutí dopravnej komisie MsZ zaoberali požiadavkou na 
zabezpečenie bezpečnostného regeneru. 
K bodu rokovania prijalo  MsZ uznesenie č. 402/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici.  
Hlasovanie: 30 poslancov za.   

 
– k bodu 4 – 

„Návrh na II. úpravu rozpočtu DD–DPD v Prievidzi pre rok 2004“ 
Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ Domova dôchodcov–Domova penziónu pre dôchodcov 

v Prievidzi, uviedol, že schválený rozpočet na rok 2004 bol vo výške 7 030 000,-- Sk. 
V predloženom návrhu je požiadavka na úpravu rozpočtu zariadenia  o 724 tis. Sk, a to 
v časti nedaňových príjmov. Sú to predpokladané príjmy  za ubytovanie a taktiež za 
stravovanie, čo je spôsobené zvýšením počtu obyvateľov a stravníkov zariadenia.   
Zarobené finančné prostriedky budú využité na nákup potravín a skvalitnenie služieb 
v zariadení, taktiež na nákup nábytku a ďalšie požiadavky. 
Ing. Ján Kollár,  uviedol, že úprava rozpočtu sa týka finančných prostriedkov, ktoré si 
zariadenie zarobí a zároveň ich využije na zabezpečenie prevádzky zariadenia a skvalitnenie 
služieb. 
K uvedenému bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 403/04, ktoré tvorí prílohu 
k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 
Po hlasovaní primátor mesta vyhlásil krátku prestávku v čase od  09.20 h do 9.30 h.  
 

– k bodu 5 – 
„Návrh rozpočtu Domova dôchodcov – Domova penziónu pre dôchodcov 

 na rok 2005“ 
V ďalšej časti rokovania mimoriadneho MsZ Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ Domova 

dôchodcov–Domova penziónu pre dôchodcov v Prievidzi, prítomných informoval o návrhu 
rozpočtu zariadenia na rok 2005, ktorý bol vypracovaný v zmysle Zákona o obecnom 
zriadení č. 369/19990 Z. z. v znení neskorších predpisov. Materiál bol predmetom rokovania 
jednotlivých komisií MsZ. 
Nedaňové príjmy za predaj služieb  sú v navrhovanom rozpočte v sume 4 234 tis. Sk 
a príjmy za stravovanie v sume 2 620 tis. Sk. Zvýšenie uvedených ukazovateľov  na r. 2005 
sú z dôvodu predpokladaného nárastu počtu obyvateľov a plánovanej úpravy výšky úhrad za 
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stravu. Ďalšie plánované príjmy sú v sume 900 tis. Sk, a to príjmy z výťažkov z lotérií a iných 
podobných hier. Ukazovateľ 6 711 tis. Sk   je v návrhu na rozpočet plánovaný za granty na 
rozvoj sociálnej sféry. Uviedol, že celkové predpokladané príjmy tvoria 14 465 tis. Sk. 
Výdavky tvoria sumu 13 565 tis. Sk  a kapitálové výdavky v sume 900 tis. Sk. 
Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD–DPD v Prievidzi, uviedol, že rozpočet je vyrovnaný. Upozornil, 
že do navrhovaného rozpočtu na budúci rok neuvádzajú možné zvyšovanie poplatkov za 
energiu, cieľom zariadenia je zabezpečovať šetriacim programom poplatky znižovať. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že podľa informácie riaditeľa DD–DPD   je 
v súčasnom období evidovaných 240 žiadateľov, z ktorých je 84 akútnych, ktorí by 
potrebovali okamžité umiestnenie v zariadení, čo však nie je možné z kapacitných dôvodov. 
V budúcnosti jednou z možnosti je zabezpečiť sociálne služby  dôchodcom v plánovanom 
zariadení  v objekte na  Ul. M. Rázusa. 
Taktiež sa riaditeľovi DD–DPD podarilo získať z ministerstva práce sociálnych vecí a rodiny 
ďalšie zdroje, ktoré  boli asi vo výške 600 tis. Sk.  
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, zablahoželal riaditeľovi pri získavaní ďalších zdrojov. 
Ing. Jana Michalličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že organizácia  je príjmami 
a výdavkami zapojená na rozpočet mesta a samostatne hospodári s prostriedkami, ktoré jej 
určí zriaďovateľ. Prítomných informovala so stanoviskom HKM v ktorom uviedla, že, nesúlad, 
ktorý sa vyskytol medzi rozpočtovými príjmami a výdavkami odporúča odstrániť v I. úprave 
rozpočtu DD–DPD v roku 2005.   
V závere tohto bodu rokovania  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poprial riaditeľovi DD–DPD 
v Prievidzi Ing. Rudolfovi Kollárovi veľa úspechov pri predkladaní projektov a získavaní 
zdrojov pre zariadenie.   
K bodu rokovania MsZ prijalo uznesenie č. 404/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za.  
 

– k bodu 6 – 
„Návrh rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2005“ 

Prítomných s Návrhom rozpočtu KaSS v Prievidzi na rok 2005 informoval  Peter 
Paulík, riaditeľ KaSS v Prievidzi.  
Uviedol, že predložený rozpočet  je vyrovnaný, náklady KaSS sú predpokladané  v sume 
11 059 tis. Sk, výnosy v sume 6 673 tis. Sk, a rozdiel, príspevok mesta v sume 4 386 tis. Sk.  
V ďalšej časti bodu rokovania Peter Paulík, riaditeľ KaSS v Prievidzi upozornil, že vzhľadom 
na platnosť nových zákonov, zariadenie čaká na transformáciu, ktorá bude pre zariadenie 
určite prínosom. 
Materiál bol prerokovaný v príslušných komisiách. Pripomienky k predloženému materiálu 
neboli. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, prítomných informovala so stanoviskom 
HKM, uviedla, že zariadenie má rozpočet vyrovnaný, odporučila predložený materiál i so 
záväznými ukazovateľmi na rok 2005 schváliť. 
K  bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 405/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 

– k bodu 7 – 
„Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie SMM Prievidza na rok 2005“. 
Ďalším  prerokovávaným materiálom na mimoriadnom zasadnutí MsZ bol Návrh 

rozpočtu SMM Prievidza, p. o., na rok 2005, s ktorým prítomných informoval Ing. Marián 
Kobarik, riaditeľ Správy majetku mesta Prievidza.  
Uviedol, že návrh rozpočtu je predkladaný ako vyrovnaný. 
Pozornosť prítomných upriamil hlavne na položku nedaňových príjmov, ktoré sú 
predpokladané vo výške 16 345 tis. Sk, z čoho sú predpokladané príjmy z prenajatých bytov 
v sume  6 mil. Sk a z prenajatých budov a ostatných zariadení v sume 9 697 tis. Sk.   
V roku 2005 je predpoklad odpredať 50 bytov a plánovaná tvorba fondu rozvoja a bývania je 
vo výške 9 500 tis. Sk. 
Ing. Marián Kobarik, riaditeľ SMM Prievidza, p. o., sa vyjadril, že dôležitým predpokladom na 
dosiahnutie vyrovnaného hospodárskeho výsledku je zmena  v stanovení výšky nájomného 
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za nebytové priestory. Ďalej uviedol, že na dosiahnutie plánovanej výšky nájomného za 
nebytové priestory je potrebné, aby si SMM Prievidza mohla sama stanovovať výšku 
nájomného tak, aby nájomné pokrylo výšku odpisov. 
Uviedol, že v budúcom období v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách SMM Prievidza, 
príspevková organizácia, bude taktiež ako aj KaSS v Prievidzi,  transformovaná. 

V rozprave k predloženému materiálu sa o slovo prihlásila Helena Dadíková               
a podporila názor Ing. Mariána Kobarika, riaditeľa SMM Prievidza, aby si organizácia sama 
mohla stanovovať výšku nájomného, ktoré by pokrylo výšku odpisov. 
Žiadala,  aby táto myšlienka bola poslancami podporená. 

Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, vo svojom komentári uviedla, že 
SMM Prievidza je príspevkovou organizáciou mesta, ktorej hospodárenie sa riadi 
ustanoveniami zákona o rozpočtových pravidlách verejnej správy a taktiež bude v roku 2005 
hospodáriť podľa vyrovnaného rozpočtu. Odporučila predložený materiál i so záväznými 
ukazovateľmi na rok 2005 schváliť. 
K časti bodu rokovania prijalo MsZ bodu uznesenie č. 406/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici. 
Hlasovanie: 27 poslancov za. 
 

– k bodu 8 – 
„Návrh na V. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004“ 

Podľa ďalšieho bodu rokovania bol prítomným predložený Návrh na V. úpravu 
rozpočtu mesta Prievidza na rok 2004, ktorý predložila Ing. Katarína Bašková, vedúca 
ekonomického  odboru MsÚ. 
Uviedla, že celková bilancia rozpočtu po úpravách v zmysle prerokovávaného materiálu  je 
v príjmovej časti 767 786 tis. Sk a vo výdavkovej časti 729 036 tis. Sk. Rozdiel 38 750 tis. Sk, 
rozpočtový prebytok, vznikol v dôsledku prijatia úveru, ktorý bude v r. 2005 prevedený do 
Štátneho fondu rozvoja a bývania.  
Materiál bol doplnený o pripomienky z komisií MsZ v Prievidzi. Ako Ing. Katarína Bašková 
uviedla, že do návrhu na rozpočet neboli zapracované požiadavky komisií športu a komisie 
sociálnej, zdravotnej a bytovej, a to z titulu obmedzených zdrojov rozpočtu.  
Do predkladaného materiálu boli zapracované aj pripomienky zo zasadnutia MsR, a v zmysle 
požiadavky členov MsR sa uskutoční rozpočtový presun finančných prostriedkov 500 tis. Sk 
na verejnú zeleň a opilovanie. 
Na otázku Kataríny Bubnášovej, ktorá sa informovala na položku, ktorá je zaradená v návrhu 
na úpravu rozpočtu. Týka sa to v časti majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov, oprava 
cestného mostu cez Handlovku, kde položka bola ponížená o sumu 88 tis. Sk. Zaujímala sa,  
aký je predpoklad právneho vyporiadania a či sa ráta s jeho dokončením do konca roka.  
Reagoval Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR, a uviedol,  že nie je ešte 
doriešené majetkovoprávne vyporiadanie pozemkov, čo súvisí aj s realizáciou kruhovej 
križovatky.  
V súvislosti riešenia kruhového križovania, sa Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, vyjadril, že 
sa kruhový objazd bude riešiť. 
Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, prítomných informovala  so stanoviskom 
HKM, a odporučila predložený materiál schváliť. 
 

V súvislosti s prerokovávaním materiálu k návrhom na uvoľnenie finančných 
prostriedkov z fondu rozvoja mesta vo výške 350 tis. Sk s použitím na úhradu projektovej 
dokumentácie – objekt Podchod pre peších a zníženie čerpania finančných prostriedkov 
z fondu rozvoja mesta vo výške 9 588 tis. Sk z dôvodu nerealizovania plánovaných akcií 
v roku 2004, prijalo MsZ uznesenie č. 407/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 

K návrhu na zabezpečenie úveru spísaním notárskej zápisnice o uznaní záväzkov 
vyplývajúcich z úveru vo výške 38 000 tis. Sk poskytovaného Dexia bankou Slovensko, a. s., 
na financovanie II. etapy odkúpenia časti objektu bytového domu určeného na sociálne 
bývanie, ako exekučného titulu na celý majetok mesta Prievidza s prihliadnutím na zákon 
o majetku obcí, prijalo MsZ uznesenie č. 408/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
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Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 

K Návrhu na V. úpravu rozpočtu mesta Prievidza v roku 2004, kde príjmy         sú 
klasifikované v sume 767 786 tis. Sk, a výdavky 729 036 tis. Sk s pripomienkami, prijalo MsZ 
uznesenie č. 409/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 30 poslancov za. 
 

K návrhu Mestskej rady v Prievidzi na splnomocnenie primátora mesta realizovať 
presuny rozpočtových prostriedkov v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách do výšky 500 
tis. Sk na zabezpečenie úhrad vzniknutých potrieb, prijalo MsZ, uznesenie č. 410/04, ktoré 
tvorí prílohu k zápisnici. 
Schváleným znesením MsZ splnomocňuje primátora mesta realizovať jednotlivé rozpočtové 
presuny v rozpočte mesta na rok 2004 v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách do 31.12. 
2004. 
Hlasovanie: 29 poslancov za. 
 

– k bodu 9 – 
„Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta a zamestnancov útvaru 

HK na I. polrok 2005“ 
Podľa ďalšieho bodu rokovania MsZ bol prerokovaný Návrh plánu kontrolnej činnosti  

HKM  a zamestnancov útvaru HK na I. polrok 2005, s ktorým prítomných oboznámila Ing. 
Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta. V zmysle zákona o obecnom zriadení plán 
kontrolnej činnosti obsahuje, kde sa má kontrola v I. polroku r. 2005 vykonávať.  
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 411/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za. 
 

– k bodu 10– 
„Zrušenie MŠ na Ul. A. Stodolu a ŠJ pri MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi“ 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, prítomných informoval o skutočnosti, že 

v súvislosti so zrušením MŠ na Ul. A. Stodolu v Prievidzi k termínu 30. 06. 2004, sú 
plánované organizačné zmeny súvisiace s činnosťou MŠ a ŠJ MŠ do 31. 12. 2004.  
Na základe vzniknutých zmien detí zo zrušenej  MŠ na Ul. A. Stodolu budú umiestnené do 
iných MŠ na území mesta. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva uviedol, že 
náhradné priestory, kde budú detí presúvané, sú pripravené, vymaľované,  postupne bude 
prebiehať aj sťahovanie. 
K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 412/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  

 
– k bodu 11 – 

„Návrh mesačného príspevku na úhradu nákladov v zariadeniach školského 
stravovania pri MŠ v Prievidzi“ 

Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, prítomných informoval 
o zabezpečení stravovania v ZŠ a MŠ v Prievidzi, a návrhu mesačného príspevku     na 
úhradu nákladov v zariadeniach školského stravovania pri MŠ v Prievidzi.  
V súvislosti s racionalizačnými zmenami, ktoré sa týkali zabezpečenia prenájmov školských 
jedální, v týchto problém s uhrádzaním nákladov na stravovanie nie je, a ako Ing. Milan 
Rybanský uviedol,  je to ekonomicky vyrovnané. 
Problém sa javí v uhrádzaní nákladov na stravovanie v MŠ. Z dôvodu, aby sa deti  i naďalej 
mohli stravovať v priestoroch MŠ, čo je aj požiadavka samotných rodičov, vedenia škôl a 
školských rád, rodičia sú ochotní uhrádzať vzniknutý rozdiel  v podobe finančného príspevku.  
Rodičia sú ochotní tento doplatok zaplatiť. Pre informáciu, Ing. Milan Rybanský uviedol, že 
po prepočtoch nákladov  na stravovanie na 1 dieťa, mesačný príspevok na úhradu 
prevádzkových nákladov v zariadeniach školského stravovania MŠ, bude vo výške 150,-- Sk 
pri celodennom odbere stravy  a 50,-- Sk pri odbere desiaty.  
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva MsÚ, ubezpečil prítomných, že uvedený 
spôsob sa javí ako dočasný.  Ďalšie zvyšovanie poplatkov by bolo pre rodičov neúnosné.  
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K bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 413/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za.  
 

– k bodu 12 – 
„Zmena uznesenia MsZ č. 386/04 zo dňa 26. 10. 2004“ 

Prednosta MsÚ v Prievidzi, Mgr. Ľudovít Fábry, prítomných informoval o návrhu na 
zmenu uzn. MsZ č. 386/04 zo dňa 26. 10. 2004,  ktorá  súvisí s pripravovanou akciou v tomto 
období.  

Z dôvodu zachovania autorských práv akcie „Vianočná rozprávka 2004“ sa tento  
názov nahrádza textom „Vianočný sen“.  
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 414/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za.  
 

– k bodu 13 – 
„ R ô z n e “ 

 
  Bod č. 1  – Návrhy na zmenu v komisiách MsZ v Prievidzi 
  

Návrhy na zmeny v komisiách MsZ v Prievidzi, prítomným predložil Mgr. Ľudovít 
Fábry, prednosta MsÚ.     
 

K návrhu na odvolanie Ing. Jozefa Žulku z členstva komisie regionálneho rozvoja a 
návrhu na zvolenie Rudolfa Mendela za člena komisie výstavby a regionálneho rozvoja, 
prijalo MsZ  uznesenie č. 415/04, ktoré tvorí prílohu  k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za.  

 
K návrhu na odvolanie JUDr. Jána Lacku z členstva majetkovej a bytovej komisie, a 

návrhu na zvolenie Antona Mišáka za člena majetkovej a bytovej komisie, prijalo MsZ  
uznesenie č. 416/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  

 
K návrhu na odvolanie Jozefa Kučeru z členstva komisie podnikateľských aktivít, a 

návrhu na zvolenie Pavla Svitka za člena komisie podnikateľských aktivít, prijalo MsZ 
uznesenie č. 417/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 

– k bodu 13 – 
„ R ô z n e “ 

  Bod č. 2  – Zjednosmernenie  ulíc Malonecpalskej a Veľkonecpalskej    
                      v  Prievidzi  

S informáciou o pripravovanom zjednosmernení ulíc Malonecpalskej 
a Veľkonecpalskej  v Prievidzi, prítomných informoval Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci 
odboru výstavby a RR MsÚ v Prievidzi. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, k lepšej orientácii prítomným bližšie ozrejmil uvedené ulice  
a dôvody, na základe ktorých sa má toto zjednosmernenie uskutočniť.  

 Plánované náklady na riešenie sú cca 550 tis Sk, a čo sa týka nového značenia, toto 
si vyžiada zabezpečiť asi 50 nových značení. 
Stanislav Rajnoha, ktorý je zároveň členom dopravnej komisie pri MsZ, upozornil prítomných 
na zabezpečenie koncového plastového profilu, ktorý bude umiestnený na uliciach, časť 
zariadenia aj osobne na rokovaní MsZ prezentoval. 
Ing. Jozef Kobela, v súvislosti s prejednávaním tohto problému navrhol tak, ako aj na 
zasadnutí MsR, aby bola na zjednosmernených uliciach urobená biela súvislá čiara, je to pre 
mesto lacnejšie. 
Helena Dadíková sa zaujímala o finančné zabezpečenie, koľko bude mesto Prievidza táto 
akcia stáť. Vzápätí odpovedal Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, a uviedol, že približne 
550 000,-- Sk. Vyjadril sa, že o uvedenej skutočnosti mu boli podané informácie aj  p. Liškom 
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z Dopravného inšpektorátu v Prievidzi. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, má zato, že mesto 
musí hľadieť na záujmy občanov a dbať o ich bezpečnosť. Prikláňa sa k stanovisku 
dopravnej komisie. 
Ďalej k prejednávanému bodu programu sa o slovo prihlásili Stanislav Rajnoha, Ing. Jozef 
Kobela a MUDr. Gabriel Šimko, MPH., on taktiež je za to, aby bola  na uvedenom úseku 
cesty znížená  rýchlosť a to vďaka plastovému profilu. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa vyjadril, že je to na poslancoch, ako  sa bude 
zabezpečovať taktiež aj parkovanie. Dostal informáciu od dopravnej komisie MsZ v Prievidzi 
a malo by sa prihliadať na jej odborné stanovisko, výhodné je použitie betónového panela. 
Ing. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR MsÚ v Prievidzi, vyjadril svoj poznatok, že 
v súčasnosti európskym trendom sú pre zníženie rýchlostí umiestnené na cestách šikany, 
nie retardéry. 
Mgr. Ľubomír Vida sa vyjadril, že obyvatelia na sídl. Zapotôčky majú s etardérmi zlé 
skúsenosti, tiež sa prikláňa na zabezpečenie šikany. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta v tejto súvislosti vyjadril presvedčenie a podporu v hľadaní 
spôsobov, ako príklad uviedol, že šikana sa na Kopaničkách osvedčila. 
 
Helena Dadíková, pripomenula, že v súvislosti so zmenami a možnými výdavkami, treba 
upraviť aj rozpočet mesta.  
Do rozpravy sa zapojili Ing. Jozef Kňaze, opäť Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, Ing. arch. 
Vladimír Falat , Ing. Peter Chovanec.  
 

Keďže poslanci MsZ viedli ďalekosiahlu rozpravu v súvislosti doriešenia 
prejednávaných možnosti zjednosmernení ulíc sa ešte nedohodli, Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta uložil komisiám MsZ: dopravnej a stavebnej uskutočniť obhliadku prerokovávaných 
ulíc, ktorých sa zjednosmernenie týka. Informácie z obhliadky budú prezentované na 
najbližšom MsZ.  

Ing. Jána Bodnár, primátora mesta, Bod č. 2 – Zjednosmernenie  ulíc Malonecpalskej 
a Veľkonecpalskej v Prievidzi, bodu č. 13 „Rôzne“, stiahnutý z rokovania mimoriadneho 
zasadnutia  MsZ.  
 

– k bodu 13 – 
„ R ô z n e “ 

 
  Bod č. 3  – Predaj plynovodu Na záhumní v Prievidzi 

O ponuke spoločnosti Slovenský plynárenský priemysel, a. s., Mlynské Nivy         č. 
44/a, Bratislava na odkúpenie plynovodu Na záhumní v Prievidzi, ktorý je majetkom mesta 
Prievidza, prítomných informoval Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a RR 
MsÚ v Prievidzi. Je to posledný plynovod na území mesta. 
Na otázku Heleny Dadíkovej , či je  Ciglianska cesta plynofikovaná. Odpovedal  Ing. arch. 
Vladimír Falát, že áno je. 
Mgr. Jozef Kobela, uviedol, že Nedožerská cesta tiež nie je plynofikovaná.  
Ing. Vladimír Falát uviedol, že táto cesta je plynofikovaná, má vedomosť o tom, že tam boli 
problémy. 
Na otázku Heleny Dadíkovej, aký je výnos z predaja prerokovávaného plynovodu.   
Ing. arch. Vladimír Falát, uviedol, že výnos z predaja je 52 440,-- Sk. 
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 418/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za.  
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– k bodu 13 – 
„ R ô z n e “ 

  Bod č. 4  – Návrh na realizáciu pokračovania televíznej relácie 
                     „Primátor na ulici“  

PhDr. Ivona Vojtášová, hovorkyňa primátora mesta, uviedla, že na základe 
schváleného uznesenia MsZ bola odvysielaná ďalšia relácia „Primátor na ulici“, Posledná 
relácia je plánovaná na 23. 12. 2004. 
ďalšieho vysielania je na  poslancoch,  je robená pre občanov, Záujem mesta je 
komunikovať s občanmi.  
Medzi občanmi bola urobená klasická anketa, zisťovala sa spätná väzba na ďalšiu prípravu 
a samotné vysielanie relácie. Uvedená anketa je zostrihaná a je k dispozícii na MsÚ,  
Uvedená relácia spĺňa filozofiu, pre ktorú bola robená, dáva možnosť pre všetku vekovú 
kategóriu občanov, ktorí majú možnosť reagovať a klásť otázky 
V ďalšej časti bodu rokovania PhDr. Ivona Vojtášová, hovorkyňa primátora mesta. uviedla, 
že na základe skutočnosti, že mesto Prievidza  vypovedalo k 31. 12. 2004  zmluvu 
s Televíziou Prievidza, mesto má možnosť využiť mediálny priestor, priamo komunikovať 
primátora mesta s občanmi. Je to obohatenie aj pre samotných občanov, ktorí dianie v meste 
vnímajú veľmi citlivo. 
Ďalšie pokračovanie výroby televíznej relácie „Primátor na ulici“ odporučila  aj masmediálna 
rada, ktorá sa pravidelne zaoberala hodnotením jej realizácie. Pripomienky a otázky zo 
strany poslancov neboli. 
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 419/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 28 poslancov za, 1 proti.  
 

– k bodu 13 – 
„ R ô z n e “ 

 
  Bod č. 5  – Termín mimoriadneho MsZ dňa 14. 12. 2005 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval o termíne konania 
mimoriadneho MsZ, ktorý sa má podľa plánu uskutočniť dňa 14. 12. 2004 o 8.00 h v KaSS 
v Prievidzi, v súvislosti s prerokovaním viacaerých materilálov, z dôvodu skončenia roka. 
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 420/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 

V rámci Bodu „Rôzne“ Ján Kotian predniesol poslanecký návrh na delegovanie 
zástupcu mesta Jany Vrškovej do Rady školy pri SOU na Ul. M. Falešníka.  Poslankyňa 
Jana Vršková súhlasí s delegovaním. 
K bodu rokovania prijalo MsZ  uznesenie č. 421/04, ktoré tvorí prílohu k zápisnici. 
Hlasovanie: 29 poslancov za.  
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných informoval, že bol zrealizovaný  predaj 
akciií Dexia banky za sumu 27 tis. za akciu, mesto má k dnešnému dňu pripísanú sumu 
27 500 tis. Sk na účte mesta Prievidza. Je presvedčený, žeto bolo dobré rozhodnutie, zatiaľ 
finančné prostriedky nie sú prerozdelené, odporúča, aby boli stále na rezervách   

 
– k bodu 14 – 
„  Z á v e r  „ 

V závere mimoriadneho zasadnutia MsZ primátor mesta poďakoval za prácu návrhovej 
komisii, všetkým prítomným poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový 

priebeh mestského zastupiteľstva  a vyhlásil mimoriadne zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 

 
zo zasadnutia mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 08. 12. 2004 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                   .............................................      
     Ing. Mgr. Jozef Kobela                                                     Ing. Rastislav Nedas      
           overovateľ I.                                                                      overovateľ II. 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                            Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Iveta Litvajová 
                referent pre servis MsR a MsZ 
 


